
FRAMTIDSPARTfET l TYRESÖ Särskiltyttrande

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottet2017-04-18

§41 Planuppdrag och beslut om ny inriktning förbostäderoch hotell vid
Bäverbäcken

Vi socialdemokrater stödjerdet förslagsom presenterades avseende bostäder,hotell
och golfverksamhet vid Bäverbäcken.Områdethar varit aktuellt förbebyggelse under
en längretid och det ser nu ut som, att steg kan tas mot ett genomförande.Det
innebärett bra tillskott av bostäder,totalt 500-600 stycken ska nu kunna bli verklighet.
Detta ären ny inriktning som kräverbeslut om nytt planuppdrag

Det innebärdessutom, att en hel del trafikåtgärdermed tunnlar med mera måste
vidtas föratt göratillgänglighetentill områdettryggt och säkertmed tanke påden
intensiva trafik som belastar Tyresövägenredan. Avståndettill TyresöCentrum ärkort,
vilket göratt man med lätthetska kunna promenera till de centrala delarna.

Vi socialdemokrater ärglada föratt det tillkommer fler bostäderi Tyresö.Tyresöhar
ifrånalltförlåganivåernu börjatta sitt ansvar närdet gällernybyggnationer, vilket är
absolut nödvändigtförtillväxten i Stockholms län. Emellertid ärvi inte nöjdamed den
obalans som rådernärdet gällerupplåtelseformer.Några,men alltförfåhyresrätter

tillkommer, vilket inte underlättarförframförallt yngre personer, som behöver
komma till sitt förstaboende.

Vi ser fram emot att förslagetgårvidare till samråd,därmångakloka synpunkter kan
inkomma.
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